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De baancommissie is begin dit jaar versterkt met 2 nieuwe, enthousiaste leden en beiden 
hebben dit jaar veel ervaring op kunnen doen met een aantal wedstrijden op de baan en 
beiden hebben laten zien dat zij een zeer waardevolle aanwinst zijn voor dit team 
Als vanouds werd er gestart met de organisa�e van een wedstrijd van de pupillencompe��e, 
dit jaar werd ons de 2e wedstrijd toegewezen op 2 juni. Met ondersteuning van ervaren 
mensen van Startbaan verliep de organisa�e naar tevredenheid en konden we terugkijken op 
een prach�ge atle�ekdag. 
Eind september vonden de clubkampioenschappen plaats. Onder veel belangstelling van 
vooral veel jeugd vonden deze plaats. Voor de deels nieuwe wedstrijdcommissie was dit een 
mooie gelegenheid om met deze rela�ef kleine wedstrijd goede ervaring op te doen. 
Op de eerste zaterdag in november mocht AKU weer de eerste crosswedstrijd in het district 
organiseren. Om het parcours aantrekkelijker te maken voor met name de lange afstanden 
werd UWTC benaderd met de vraag of wij hun crossparcours mochten gebruiken. Dat was 
geen probleem maar door de overvloedige regenval betekende dat wel dat het parcours heel 
nat, modderig en zwaar was. Maar dat was voor geen enkele loper een probleem. Alle 
atleten kwamen smerig, maar voldaan over de finish en waren blij met dit zware terrein. 
Met bijna 900 deelnemers verliep de organisa�e naar ieders tevredenheid en kan hiermee 
de nieuwe wedstrijdcommissie terugkijken op een geslaagd baanseizoen. 


